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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 3/2018 
Data: 9 de maig 2018 
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici del rectorat 
Horari: de les 13:05 h a les 14:05 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 
Francisco López Benet 
Juan Pablo Aibar Ausina 
Andrés Marzal Varó 
M. Victoria Camarero Suárez 
Pilar Ezpeleta Piorno 
 
Representació de la part social 
Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 
Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 
Jordi Pilar Campos (CCOO) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 
Vicente Esteve Cano (CSI-F) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
Joan Raul Burriel Calvet  (STEPV-Iv) 
 
 
Assessors i assessores de la part social 
Rosa Sos Peña (CSI-F) 
Oscar Coltell Simón (CSI-F) 
Sergio Barrachina Mir (CSI-F) 
Jose Luis Gordo García Madrid (UGT) 
Cristina Chiralt Monleón (UGT) 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
 
Excusen l’absència 
Jesús Lancis Sáez, delega el seu vot en Miguel Ángel Moliner Tena. 
Joaquim Beltrán Arandes, delega el seu vot en Francisco López Benet. 
 
 
 
 
 
 

Ordre del dia 
 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior.  
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de l’article 9.1 del 
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calendari laboral per 2018. Punt proposat per UGT.  
3.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de barems específics per a 
concursos de professorat contractat doctor amb caràcter interí, ajudant doctor i 
associat.   
4.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de convocatòria de places de 
professorat contractat doctor amb caràcter interí. 
5.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de nomenament de professorat 
emèrit.  
6.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics 
per al curs 2018/2019. 
7.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Venia docendi per 
al curs 2018/2019. 
8.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 
promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, 
corresponent a la primera convocatòria ordinària de l’any 2018.  
9.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 
professorat ajudant doctor. 
10.- Anàlisi, discussió i informe sobre places de professorat associat assistencial de 
Ciències de la Salut, per al curs 2018/19. 
11.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de contractacions i/o 
transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 
2018/19. 
12.-  Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de modificació de la RLT de PDI . 
13.- Anàlisi, discussió i informe sobre la Situació del PDI associat de l'UJI i propostes 
de millora. 
14.- Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 
1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 
de la sessió número 2 de 2018 de la Mesa Negociadora, la qual es va remetre junt amb la 
convocatòria.  
La representació de CSI-F, manifesta que el segon cognom de Oscar Coltell, es Simón i 
no Simó, com consta en la proposta de l’acta. 
El President manifesta que es corregirà, pregunta si es vol fer alguna al·legació més. 
Manifesten que no. S’aprova per assentiment. 
A continuació, el president informa que el segon punt de l’ordre del dia es debatrà després 
dels punts d’ordenació acadèmica. 
 
 
 
 
 
3.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de barems específics per a 
concursos de professorat contractat doctor amb caràcter interí, ajudant doctor i 
associat.   
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El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat, qui presenta la proposta. Comenta que els barems específics proposats 
s’ajusten als corresponents barems marcs que consten en les diferents normatives de 
l’UJI. 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
4.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de convocatòria de places de 
professorat contractat doctor amb caràcter interí. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat, qui presenta la proposta que inclou la convocatòria de 6 places de professorat 
contractat doctor per a ser ocupades de manera interina. El vicerector comenta que quatre 
de les sis places corresponen a contractes que finalitzen el curs 2017/18 i han estat ja 
autoritzades per la Conselleria d’Educació. Pel que fa a les places de les àrees de Filosofia 
Moral i Producció Vegetal, corresponen a contractes que finalitzen el mes de setembre de 
2018 i encara no han estat autoritzades, encara que es va sol·licitar l’autorització el passat 
mes de febrer. En conseqüència, es proposa informar favorablement aquestes dues places 
condicionades a la seua autorització. 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
5.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de nomenament de professorat 
emèrit.  
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat, qui presenta la proposta que inclou el nomenament de la professora Cristina 
Botella (departament de Psicologia Bàsica, Clínica i Psicobiologia) i la renovació de 
professor José Quereda Sala (departament d’Història, Geografia i Art). El vicerector que 
les sol·licituds, presentades pels corresponents departaments, compleixen els requisits i 
que la proposta conta amb l’informe favorable per unanimitat de la Comissió de 
Contractació de Professorat Emèrit. 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
 
6.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics 
per al curs 2018/2019. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta. El vicerector informa que s’han sol·licitat en la 
convocatòria de semestres sabàtics un total de 28, el cost dels quals supera el pressupost 
per a aquest programa. Les sol·licituds van ser analitzades per la Comissió de Semestres 
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Sabàtics que va acordar no concedir un segon semestre en una mateixa sol·licitud i 
avaluar totes les sol·licituds per tal d’establir un ordre de prelació. El vicerector informa 
que la comissió va acordar el barem a aplicar d’acord amb els criteris que la normativa 
indica s’han de tenir en compte i va procedir a l’avaluació. Una vegada establert l’ordre 
de prelació, la comissió va acordar la proposta que es presenta que inclou la concessió de 
16 semestres, quedant un total de 9 en llista d’espera. La proposta de nombre de semestres 
concedits es va fer tenint en compte el cost de cadascun d’ells i el pressupost disponible. 
 
La representació de CSI-F, manifesta que han rebut queixes, perquè la convocatòria fixa 
uns criteris i la comissió ha considerat altres criteris que no estan en la convocatòria. 
Proposem que es torne a baremar i que es bareme amb els criteris de la convocatòria. 
Tampoc entenem com hi ha semestres que no suposen cap cost i estan en la llista d’espera, 
ja que el Departament assumeix la docència d’eixos sol·licitants. 
 
El vicerector indica que la comissió va desenvolupar un barem que s’ajustava als criteris 
generals de la normativa. En concret, la normativa parla de mèrits acadèmics, docents i 
investigadors, que s’han plasmat en el nombre de semestres ja gaudits en funció dels anys 
de funcionari del sol·licitant (criteri acadèmic), els resultats de l’avaluació docent del 
sol·licitant (criteri docent) i el nombre de sexennis de recerca reconeguts en funció del 
nombre de sexennis potencials ( criteri d’investigació). També s’ha considerat la qualitat 
del projecte sol·licitat y centre de destinació, com l’activitat en tasques de gestió en els 
darrers sis anys. El vicerector també explica que la comissió va acordar que no es pot 
concedir un semestre sabàtic a una sol·licitud amb pitjor avaluació que la primera exclosa 
que requereix contractació de professorat, encara que “teòricament” no te un cost donat 
que no és necessària la contractació de nou professorat. 
 
La resentació de CSI-F, manifesta que Rafa Mayo serà Vicerector amb l’equip nou i se’n 
anirà en el segon semestre de sabàtic. Pot fer-ho?. 
 
El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat comenta que les sol·licituds i la 
proposta de concessió ha estat prèvia al moment de presentació del nou equip rectoral. 
Una vegada aprovada la concessió de semestres sabàtics pel Consell de Govern hi ha un 
termini d’un mes pera a la seua acceptació o renúncia. En qualsevol cas, la sol·licitud del 
professor Rafael Mayo està en llista d’espera. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que si no hi ha més intervencions, cal 
procedir a la votació. Es realitza la votació i s’obté el següent resultat: 
A favor: 8 de la representació de l’administració de l’UJI, dels quals 6 son vots directes i 
2 delegats. 2 vots de la representació d’UGT i 2 vots de la representació de l’STEPV-Iv. 
En contra: 2 vots de la representació de CSI-F 
Abstencions: 2 vots de la representació de CCOO. 
 
 
 
7.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Venia docendi per 
al curs 2018/2019. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta, que inclou un total de 129 sol·licituds de venies, de 
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les quals 78 corresponen a personal investigador no doctor i 51 a personal investigador 
doctor. El nombre total de crèdits sol·licitats és de 673.3, dels quals 267.5 corresponen a 
investigadors doctors i 293,8 a investigadors no doctors, quedant 112 crèdits per ajustar. 
En relació al POD previst per al curs 2018/19, els crèdits sol·licitats suposen un 3.7% i 
en relació a les venies del curs 2017/18, una disminució del 6%. El vicerector assenyala 
que no es produirà cap no renovació de contracte de professorat associat per la concessió 
de venies docendi. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
8.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 
promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, 
corresponent a la primera convocatòria ordinària de l’any 2018.  
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta. Pel que fa a professorat dels cossos docents, la 
proposta inclou una plaça de CU i 3 de TU. En quant a professorat laboral, hi ha 6 places 
de professorat contractat doctor i 3 d’ajudant doctor. El vicerector comenta que tan sols 
es publicaran les places de promoció a professorat ajudant doctor, donat que la resta de 
places, de caràcter indefinit, estan sotmeses a la taxa de reposició i s’inclouran en les 
corresponents llistats a la espera de pròximes Ofertes d’Ocupació Pública de PDI. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
9.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 
professorat ajudant doctor. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta que inclou el canvi de contracte de quatre professors 
ajudants doctors des de tipus I a tipus II. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
10.- Anàlisi, discussió i informe sobre places de professorat associat assistencial de 
Ciències de la Salut, per al curs 2018/19. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta. El vicerector assenyala que es proposa la 
convocatòria de 9 places de professorat associat assistencial (PAA) per al grau en 
medicina, de les quals 3 són de nova creació, mentre que la resta correspon a places que 
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han quedat vacants per renuncies. Pel que fa al grau en infermeria es proposa la 
convocatòria de 3 places de PAA. Finalment, es proposa la contractació d’una plaça de 
PAA (de segon semestre) per al grau en psicologia.  
 
La representació de CCOO, pregunta si les places son per personal UJI. 
 
El vicerector respon que es tracta de professorat per a alumnes UJI. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
11.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de contractacions i/o 
transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 
2018/19. 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta, indicant prèviament que és el resultat del procés de 
negociació amb els departaments per a cobrir les necessitats docents del curs 2018/19, 
una vegada eliminades les contractacions i canvis de dedicació duts a terme per via 
extraordinària al llarg del curs 2017/18 i tingut en compte l’efecte de les jubilacions, 
baixes previstes, excedències i reduccions de dedicació docent ja determinades. Pel que 
fa a professorat a temps complet, la proposta inclou al contractació d’un ajudant, 8 
professors ajudant doctor tipus I (2 en segon semestre) i 12 ajudants doctor tipus II (5 en 
segon semestre). En quant a professorat a temps parcial, es proposa la contractació de 58 
professors associats (28 de 6 hores, 20 de 8 hores, 3 de 10 hores i 7 de 12 hores) i la no 
renovació de 14 professors associats (7 a petició pròpia). La proposta també inclou un 
increment de dedicacions en professorat associat de 276 crèdits, així com una disminució 
de 261 crèdits. Finalment, el vicerector comenta que la proposta no està tancada del tot 
encara i és susceptible de xicotets canvis abans de la reunió de Consell de Govern, els 
quals no poden alterar els números totals exposats. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
 
12.-  Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT de PDI . 
 
El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat qui presenta la proposta, que es recull en una taula que contempla les places 
de nova creació i la modificació de places ja existents. Pel que fa a noves places, 
s’incorporen les proposades per a cobrir les necessitats docents del curs 2018/19 (1 
d’ajudant i 20 d’ajudant doctor) i les 6 places de professorat contractat doctor que han de 
ser ocupades interinament i corresponen a places de professorat ajudants doctor el 
professorat que les ocupen finalitza el seu contracte. En quant a les places modificades, 
s’inclouen les corresponents a promocions des de ajudant a professorat ajudant doctor i a 
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canvis de dedicació de professorat ajudant doctor. Així mateix, s’inclouen dues places de 
professorat contractat doctor que es van aprovar en el Consell de Govern del mes d’abril 
i que corresponen a la Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2018. Aquestes places es van 
aprovar amb requisit lingüístic de valencià que no constava en la RLT, per la qual cosa 
cal aprovar la modificació abans d’enviar-les a publicar.  
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa, manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment. 
 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de l’article 9.1 del 
calendari laboral per 2018. Punt proposat per UGT.  
 
El President de la Mesa explica que es tracta d’un tema comentat al torn obert de paraula 
de l’anterior Mesa Negociadora i que, amb bon criteri, UGT ha demanat incorporar com 
a punt de l’ordre del dia. A l’escrit hi havia una proposta de modificació del calendari 
laboral, però hi ha una contraproposta per part de la Gerència. El president dona la paraula 
al Gerent perquè presente la contraproposta. 
 
El gerent manifesta que en la proposta que s’ha remitit juntament amb la convocatòria, 
s’ha afegit, no sols en l’apartat 1 de l’article 9, com diu la proposta d’UGT, si no també 
es els apartats 7 i 10 del mateix article, la següent frase: Els dies de permís seran 
comptadors a partir del primer dia no festiu des del fet que genera el dret. 
La representació d’UGT, manifesta que també hi hauria de recollir-se en l’apartat 11, 
permís de paternitat. 
El Gerent, dona la seua conformitat i manifesta que si es vera que es aplicable a més 
permisos que automàticament s’aplicarà i que s’aplique a partir d’avui. 
 
A continuació el President de la Mesa, manifesta que s’obre un torn d’intervencions. Cap 
intervenció. 
El President de la Mesa manifesta que al no haver cap intervenció, s’aprova la proposta 
per assentiment tot advertint que haurà d’aprovar-se en un posterior Consell de Govern. 
 
 
13.- Anàlisi, discussió i informe sobre la Situació del PDI associat de l'UJI i propostes 
de millora. 
 
El President de la Mesa manifesta que es un tema de gran calat. S’ha incorporat a l’ordre 
del dia a petició de l’STEPV. El President recorda que a l’última Mesa els sindicats van 
demanar fer una Mesa Tècnica per tractar el tema. El Vicerector d’Ordenació Acadèmica 
i Professorat es va mostrar d’acord però va sol·licitar als sindicats que li feren arribar 
propostes concretes. El president va recordar que en aquella intervenció va avisar que 
l’equip rectoral actual té poca capacitat de compromís i que la majoria de reivindicacions 
no depenen de la voluntat de la universitat. L’escrit de l’STEPV amb les peticions va 
arribar una vegada convocada la Mesa (per això es va fer una ampliació de l’ordre del 
dia) i no ha donat temps a fer una Mesa Tècnica de PDI. El President manifesta que 
l’actual equip rectoral no pot manifestar-se al voltant d’aquest tema per estar al final de 
seu mandat i perquè ens trobem en plena campanya electoral. No obstant considera positiu 
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que es plantege la qüestió en la Mesa Negociadora que és l’organ de negociació de les 
condicions laborals del personal de la universitat, i on estan representades les parts 
legalment habilitades a la negociació laboral. El president proposa que cada secció 
sindical manifeste la seua postura en relació a la situació del PDI associat i que en quede 
constància a l’acta, per tal que Mesa Negociadora que es constitueixa en la següent 
legislatura puga abordar aquesta qüestió.  
 
La representació de l’STEPV-Iv, sindicat que proposa aquest punt, manifesta que, aquí 
venen com a Sindicat i per formar part de la Plataforma del professorat associat. Som 
conscients de que en la UJI, possiblement al coincidir en la finalització d’un mandat, no 
siga el millor moment per tractar el tema. Esperem que el nou equip siga receptiu amb el 
tema. Som igualment coneixedors de que hi ha punts que no es competència de la UJI el 
donar una resposta, si no d’altres institucions, com el Govern Centrat o la Generalitat 
Valenciana. Les vies per reclamar son distintes. No es una reivindicació junta de tots els 
punts. La Plataforma te clar que son els Sindicats, els interlocutors per negociar. 
 
El president fa una puntualització a la intervenció de l’STEPV dient que els integrants de 
la Mesa Negociadora estan presents en representació dels sindicats i no com a 
representants de cap plataforma. Ha de quedar clar que la Mesa Negociadora és un òrgan 
constituït per la representació institucional i sindical on les plataformes no tenen cabuda. 
 
La representació d’UGT, manifesta que s’ha aclarat el paper de la Plataforma. La 
reivindicació del fondo de l’assumpte es correcta. 
 
La representació de CCOO, manifesta que els que tenim el dret a negociar som els 
sindicats. Son reivindicacions justes. 
 
La representació de CSI-F, manifesta que son reivindicacions justes. Som conscients que 
la UJI no té competències per solucionar tots els punts de les reivindicacions. 
 
El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat comenta  que es compromet a 
traslladar al nou vicerector amb competències en professorat tota la informació relativa a 
aquest punt. 
 
 
14.- Torn obert de paraules. 
 
La representació d’UGT pregunta que després de la primers sentència guanyada per un 
interí de la UJI sobre la carrera professional del PAS, com l’administració de la UJI 
afrontarà la situació i el pagament. 
 
El gerent, manifesta que consultats els advocats, la UJI s’aplanarà, en la resta de 
demandes presentades per personal interí, entenem que no té sentit que ens condenen en 
costes, com en la primera sentència, si totes les demandes son iguals i pels mateixos fets. 
Es un dret que té el personal i anem a pagar. He parlat amb la Subdirectora General de la 
Conselleria, per no poder parlar amb la Directora General, li hem manifestat que aquest 
any la UJI pagarà la carrera professional dels interins amb el romanent, però que per anys 
futurs ha de ser la Conselleria la que afronte el cost. Afrontar el cost, significa un 
increment de les despeses del Capítol I i es passarà el divendres pel Consell de Govern. 
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Estudiarem també l'impacte d’ la sentència sobre els funcionaris de carrera, en aquells 
que han segut interins en grups distints al seu nomenament com a funcionaris i que no es 
va tindre en conter en l’enquadrament. En quant puguem pagarem, hi ha molta feina per 
fer, esperem que siga abans de les vacances i com a molt prompte en la nòmina de juliol. 
 
La representació de CCOO, manifesta que li agradaria que la Mesa s’adherirà als agravis 
que ha sofrit la Degana de la FCHS. 
 
S’obre un torn d’intervencions sobre el tema. El president diu que la Mesa Negociadora 
no es un òrgan polític que ha de manifestar-se contra un col·lectiu de l’UJI. A més el 
col·lectiu ha demanat públicament disculpes a la degana de la FCHS. S’acorda que el 
representant de CCOO manifeste per escrit la seua postura i que s’incorpore a l’acta. 
 
La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que hem tingut que anar al jutjat perquè es 
reconeguen els drets al personal funcionari. Ho hem aconseguit. Gràcies per 
l’aplanament. 
 
 
 
El President de la Mesa diu que aquesta és l’última sessió operativa de l’actual Mesa 
Negociadora perquè la part institucional canviarà amb el nou equip rectoral. Vol agrair 
l’esforç de diàleg de totes les parts que, cadascú des de la seua legítima posició, han 
treballat pel be de l’UJI. Dona les gràcies a tots/es components de la Mesa pel to que ha 
hagut en aquesta legislatura i espera que continue així en el futur. 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


